



第三階段網上教學時間表(家長通告)

敬啟者：

學校一直重視與家長溝通，在停課期間本校教師定期以電子通告、電話、電郵及短訊方式與家長聯絡，若為此令家長感到困擾或不便，懇請見諒。在停課期間，本校教師團隊肩負教育使命，為學生學習福祉努力，提供網上授課，實有賴教師的專業精神、堅持和付出，猶幸學生出席率至今尚算理想。感謝家長對學校的信任，校方已優化第一及第二階段網上學習計劃，並已完成學科評估，現將由 3 月 18 日至 3 月 31 日進行第三階段，敬請家長督促 貴子弟繼續努力認真學習。

停課不停學第三階段電子教學時間表安排如下：

注意事項：

1. 請家長及同學細閱「使用電腦時的正確姿勢與設備」及「電腦操作與眼睛保護」指引。(文件已上載學校網頁)。
2. 為配合各科不同的教學進度，部份術科課堂的教學課時為 1 小時，有關科目的任教老師於課堂開始時會作清晰指示。

16/3(一)、17/3(二)

測驗評卷日及教學預備日，不安排課節，同學在家溫習，無需點名。

18/3(三) 至 31/3(二) 學生按以下時間表進行各科網上學習：

18/3(三)

	中一	中二	中三	中四	中五
9:00-10:30	英文	中文	視藝	通識	選修一 物理/生物/ 中國歷史/經濟/ 旅遊與款待/ 體育文憑
11:00-12:30	生活與社會	生活與社會	中文	英文	數學
2:00-3:30	數學	英文	宗教	選修一 物理/生物/ 中國歷史/經濟/ 旅遊與款待/ 體育文憑/ 資訊科技	選修二 化學/地理/ 企概/倫理/ 視藝/資訊科 技

19/3(四)

	中一	中二	中三	中四	中五
9:00-10:30	中文	科學	數學	數學	通識
11:00-12:30	視藝	體育	英文	選修二 化學/地理/企 概/倫理/視藝	中文
2:00-3:30	科學	數學	中國歷史	宗教	英文

20/3(五)

	中一	中二	中三	中四	中五
9:00-10:30	中國歷史	科學	中文	體育	數學
11:00-12:30	體育	數學	科技與生活	中文	選修二 化學/地理/企 概/倫理/視藝/ 資訊科技
2:00-3:30	數學	電腦	科學	英文	宗教

23/3(一)

	中一	中二	中三	中四	中五
9:00-10:30	生活與社會	生活與社會	地理	數學	通識
11:00-12:30	科學	中文	數學	選修一 物理/生物/中 國歷史/經濟/ 旅遊與款待/ 體育文憑/ 資訊科技	英文
2:00-3:30	英文	宗教	普通話	選修二 化學/地理/企 概/倫理/視藝	中文

24/3(二)

	中一	中二	中三	中四	中五
9:00-10:30	普通話	英文	科學	通識	數學
11:00-12:30	中文	中國歷史	地理	英文	體育
2:00-3:30	宗教	音樂	英文	中文	選修一 物理/生物/中 國歷史/經濟/ 旅遊與款待/ 體育文憑

25/3(三)

	中一	中二	中三	中四	中五
9:00-10:30	英文	中文	音樂	通識	選修一 物理/生物/中 國歷史/經濟/ 旅遊與款待/ 體育文憑
11:00-12:30	生活與社會	生活與社會	中文	英文	數學
2:00-3:30	數學	英文	宗教	選修一 物理/生物/中 國歷史/經濟/ 旅遊與款待/ 體育文憑/資 訊科技	選修二 化學/地理/企 概/倫理/視藝/ 資訊科技

26/3(四)

	中一	中二	中三	中四	中五
9:00-10:30	中文	科學	數學	數學	通識
11:00-12:30	音樂	科技與生活	英文	選修二 化學/地理/企 概/倫理/視藝	中文
2:00-3:30	科學	數學	中國歷史	宗教	英文

27/3(五)

	中一	中二	中三	中四	中五
9:00-10:30	中國歷史	科學	中文	體育	數學
11:00-12:30	科技與生活	數學	體育	中文	選修二 化學/地理/企 概/倫理/視藝/ 資訊科技
2:00-3:30	英文	宗教	電腦	選修二 化學/地理/企 概/倫理/視藝	中文

30/3(一)

	中一	中二	中三	中四	中五
9:00-10:30	生活與社會	生活與社會	地理	數學	通識
11:00-12:30	科學	中文	數學	選修一 物理/生物/中 國歷史/經濟/ 旅遊與款待/ 體育文憑/ 資訊科技	英文
2:00-3:30	電腦	英文	科學	通識	音樂

31/3(二)

	中一	中二	中三	中四	中五
9:00-10:30	數學	普通話	科學	英文	宗教
11:00-12:30	宗教	視藝	英文	中文	選修一 物理/生物/中 國歷史/經濟/ 旅遊與款待/ 體育文憑
2:00-3:30	溫習節 無需點名，學生預留時間在家溫習和做功課，如有不明白之處請主動聯絡班 主任或科任老師。				

備註:

- 20/3(五)、24/3(二)、30/3(一)及 31/3(二)的 3A 班科學堂，上課時間改為當天下午 4 時至 5 時 30 分。
- 20/3(五)及 30/3(一)的 3B 班科學堂，上課時間改為當天下午 4 時至 5 時 30 分。

1/4(三) 至 3/4(五)

預留時段給各科補課，用作資優拔尖及補底輔導。
如有需要上課的同學，科任老師會預先個別通知。
如沒收到通知的同學則無需上課，在家溫習和做功課。

4/4(六) 至 16/4(四)

學校假期(清明及復活節)

17/4(五)

不安排課節，預留時段給班主任提醒同學有關復課的安排。

20/4(一)

復課(待教育局正式公佈作實)

此致
各位家長



甘陳富文校長 謹啓

二零二零年三月十二日



Dear Parents / Guardians,

Online Learning Programme Phase 3

Thank you for your trust in the school. During the suspension period, the school and teachers mainly communicate with parents and students on the phone or electronically on the school website, eClass platform or through instant messaging app. We apologize for any inconvenience caused. Our teachers have always prioritized the educational needs of students, especially during this challenging time. With the professionalism and dedication of teachers, the attendance rate of the online learning programme has been satisfactory. Phase 3 of the online learning programme is launched from 18th March to 31st March. Please continue to encourage and monitor your children to participate in the online learning programme actively.

Important information about phase 3 of the online learning programme:

1. Parents and students are advised to refer to the "Positive posture and equipment when using computer" and "Computer operation and eye protection" guidelines (documents have been uploaded to the school website).
2. In order to meet the teaching progress of different subjects, teaching hours of practical lessons is shortened to one hour. Subject teachers will give instructions at the beginning of the lesson.
3. 16/3 (Mon) and 17/3 (Tue) are reserved for test paper marking and lesson preparation; therefore, no online lesson is scheduled.

4. 18/3 (Wed) to 31/3 (Tue) Online Learning Schedule

18/3(Wed)

	S.1	S.2	S.3	S.4	S.5
9:00-10:30	Eng	Chinese	Visual Arts	LS	Elective 1 Physics/Bio/ Chi History/ Econ/ THS/ PE(HKDSE)
11:00-12:30	L&S	L&S	Chinese	Eng	Math
2:00-3:30	Math	Eng	RME	Elective 1 Physics/Bio/ Chi History/ Econ/ THS/ PE(HKDSE)/ ICT	Elective 2 Chem/Geog/ BAFS/ERS/ Visual Arts/ICT

19/3(Thur)

	S.1	S.2	S.3	S.4	S.5
9:00-10:30	Chinese	IS	Math	Math	LS
11:00-12:30	Visual Arts	PE	Eng	Elective 2 Chem/Geog/ BAFS/ERS/ Visual Arts	Chinese
2:00-3:30	IS	Math	Chi History	RME	Eng

20/3(Fri)

	S.1	S.2	S.3	S.4	S.5
9:00-10:30	Chi History	IS	Chinese	PE	Math
11:00-12:30	PE	Math	T&L	Chinese	Elective 2 Chem/Geog/ BAFS/ ERS/ Visual Arts/ICT
2:00-3:30	Math	Computer	IS	Eng	RME

23/3(Mon)

	S.1	S.2	S.3	S.4	S.5
9:00-10:30	L&S	L&S	Geog	Math	LS
11:00-12:30	IS	Chinese	Math	Elective 1 Physics/Bio/ Chi History/ Econ/ THS/ PE(HKDSE)/ ICT	Eng
2:00-3:30	Eng	RME	Putonghua	Elective 2 Chem/Geog/ BAFS/ ERS/ Visual Arts	Chinese

24/3(Tue)

	S.1	S.2	S.3	S.4	S.5
9:00-10:30	Putonghua	Eng	IS	LS	Math
11:00-12:30	Chinese	Chi History	Geog	Eng	PE
2:00-3:30	RME	Music	Eng	Chinese	Elective 1 Physics/Bio/ Chi History/ Econ/ THS/ PE(HKDSE)

25/3(Wed)

	S.1	S.2	S.3	S.4	S.5
9:00-10:30	Eng	Chinese	Music	LS	Elective 1 Physics/Bio/ Chi History/ Econ/ THS/ PE(HKDSE)
11:00-12:30	L&S	L&S	Chinese	Eng	Math
2:00-3:30	Math	Eng	RME	Elective 1 Physics/Bio/ Chi History/ Econ /THS/ PE(HKDSE)/ ICT	Elective 2 Chem/Geog/ BAFS/ ERS/Visual Arts/ICT

26/3(Thur)

	S.1	S.2	S.3	S.4	S.5
9:00-10:30	Chinese	IS	Math	Math	LS
11:00-12:30	Music	T&L	Eng	Elective 2 Chem/Geog/ BAFS/ERS/ Visual Arts	Chinese
2:00-3:30	IS	Math	Chi History	RME	Eng

27/3(Fri)

	S.1	S.2	S.3	S.4	S.5
9:00-10:30	Chi History	IS	Chinese	PE	Math
11:00-12:30	T&L	Math	PE	Chinese	Elective 2 Chem/Geog/ BAFS/ ERS/ Visual Arts/ICT
2:00-3:30	Eng	RME	Computer	Elective 2 Chem/Geog/ BAFS/ERS/ Visual Arts	Chinese

30/3(Mon)

	S.1	S.2	S.3	S.4	S.5
9:00-10:30	L&S	L&S	Geog	Math	LS
11:00-12:30	IS	Chinese	Math	Elective 1 Physics/Bio/ Chi History/ Econ/ THS/ PE(HKDSE)/ ICT	Eng
2:00-3:30	Computer	Eng	IS	LS	Music

31/3(Tue)

	S.1	S.2	S.3	S.4	S.5
9:00-10:30	Math	Putonghua	IS	Eng	RME
11:00-12:30	RME	Visual Arts	Eng	Chinese	Elective 1 Physics/Bio/ Chi History/ Econ/THS/ PE(HKDSE)
2:00-3:30	Students stay at home to self-study and do their homework. No roll call is required.				

Remarks:

1. 3A IS lessons on 20/3(Fri), 24/3(Tue), 30/3(Mon) and 31/3(Tue) will be rearranged to 4:00-5:30 p.m. on the same day.
2. 3B IS lessons on 20/3 (Fri) and 30/3 (Mon) will be rearranged to 4:00-5:30 p.m. on the same day.

4. 1/4 (Wed) to 3/4 (Fri) is reserved for supplementary tutorial class. Subject teachers will give individual notice to students involved in advance. If no notice is received, students are expected to stay home and revise learning materials on their own.
5. 4/4 (Sat) to 16/4 (Thur) is school holiday (*Ching Ming Festival and Easter*).
6. 17/4 (Fri) is reserved for class resumption preparation; therefore, no online lesson is scheduled. Class teachers will remind students for class resumption arrangement.
7. Class resumes on 20/4 (Mon) (*to be confirmed by the Education Bureau*).



Yours sincerely,

Principal
Mrs KUM CHAN Fu-man